WHLE RS A HHFRGNNENERE o 24 0)
PR E K-

F—4y: rh (GEFET, #5930 49)
B G5 BMELS G, B 155

1—5 ACBBA
B GEI5NE; BAE LS 5, WS 22545
6—7BC 8—10 CAC 11—13 CBA 14—16 CAB 17—20 BCBC

BT FISIEMR (T, H B D)
B GL10/E; B/E 2.5, W 2540
21—23 DBD 24—26 CBA 27—30 CBDB
B (GE5/ME; B2, W 104
31—35 BEAFG

FE=RBSY: BEEA GEET, A9 455)
BT TEREE GE20/ME; BAE L5 0, Ha 303D

36—40 ACBCD 41—45 ACBDB 46—50 ADCBA 51—55 DCABD
B ESER (10ADME; B/E 155, W 150)

56. have caused 57. took 58. but 59. which 60. to keep

61. hopeless 62. what 63. growth  64. cutting 65. for

FEsy: BIE GHE@T, #5940 9)
B MAXSE (H2 159
—. PRS- RN

L RS NS 58, 155 MEIRG 7o

2. VEARIF, SARYE SCE M S ANE SV TR IR, SRS DAIZ RS IR I SRR A i
Ty BRI BERG IR, BURAr .

3. WS T 60 F1Z T 100 (1), MBS HIEZE 2 4.

4. VEOEE, RBERMEEANRN: NAEE . SRV AE R 0 A R
R SCHET

5. PSS Sk /S R E S RN — AN, YRR, N BRI R T LS
FE o BEEPHS KR I .

6. WIPEEZE, AEEMAIR, W8P — M.

PARE R 1T G470

= BREIREIZ S E MR

B ik
Sea e 1R RALE AR 55 -
— BT N E R
— — R TR MRS R AL
(1315 — A G BT T A VR R, (HYR B R R S5 W sl s SR s B
HEGRNIE S B AE .
— AR TR RE R Y, A SO R
SEAE R T I EAEH 1.
Sea e 1R RALE AR 55 -
—RIRE 1 2 NRE R, BESETE EEANR.
— — IS FH B T 8 R ARV RE i R AR 55 I K
lo—12) — B ARG R AR YT TS JE A HERf, S VRER R T2 B D S B AR A A A Al
e
— N FH ] B ) A IR SR Y, (4 AR R %=
BT B EAEE 0.
FEATERR TR E FAE 55 -
— RN, HESTA EENE,
oY= — IS FH B T 8 R AR RE i R AR 55 I K
(7—9) —A7 SRR A A BRI T AR R, (AN MR R
— N FH ] B ) IR SR Y, A SC N RE T
BRI, AR T B SAEE I
AR 2 5 R E AT 55
— IR IR FIRTE R R AR, 5T IR NE,
g o — ARG R AT H AR
(4—6) —A - SEIEVE S BRI I RORT R, R 1O S AR A R AR
— B AR B A I SR, R IE BT
5 RR AR R LA A i .
AT R E AT 55
—WIRBINEEANR, 57 IR NE, FRW AR R B A ER .
o= — ARG R . EVE T H AR
(1—3) — B A BRI DT T R R, RO S A N A AL
—ERZ BRI FERE Y, WAEANER .
H A RREMRIA S B
0 REALBGEEHFAEMEE: WEKD, TEEPH; SN RS ITERNEI KRBT

HWNETIERE




=, ZBEAKER
(—) WHZH
1. FoRiE
2. B
3. RiLHLE.
() o7 R RRAE VL 45 4 475 1
1. 508 SCRIK I 5 18 2 0 £ 5 A A RN 255
2. A5 FE AU SR AR R 3R
3. BRIt M BT IR S M.
(=) EFCHERE
IR N A SRITEAE, IS 2 A HR BRI S m N R E T
One Possible Version:
Dear Mr. Smith, I feel greatly honored to be here and extend our heartfelt respect and thanks
to you on behalf of my fellow students. How I wish that you could continue to be with us.
In the past year, we have benefited much from your wonderful work. We’ll always cherish
the wise guidance and the encouraging smiles you offered when we were discouraged. Meanwhile,
your selflessness, optimism and kindness will be engraved in our memory and inspire us forward.

Thank you again. Wish you a pleasant journey home and all the best for the future.
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One Possible Version:

The more I watched my next-door neighbor, the more confused I became. Instead of taking

valentines out of the box, he was putting them in. But whatever he did, I was sure it was wrong. |
scolded him for picking on the poor kid. Michael just kept working and denied playing a trick. He
explained that he was the last person to pass out his valentines before break. When he got to
Michael Rogers’ box, he noticed it was empty. No one remembered to make the new kid a card. So
actually he was giving him his cards. After all, the cards he received from classmates all said
“Michael” on them.

1 stood there, not quite believing what I was hearing. “You mean you’re doing something

nice?” I asked. “Of course. When haven’t I been nice?” he teased. I blinked but gave no reply. I
helped Michael to shake out his cards through the slot in his valentine box. Then we stuffed the
cards into Michael Rogers’ box. I felt a mixture of embarrassment and satisfaction striking into my

heart. Maybe I had misunderstood him and maybe he’s even kind of sweet...in a hidden sort of way.
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(Text 1)
W: Hello, I’d like two tickets to London on Friday evening.
M: OK, let me see. The 6:15, 6:45, and 7:15 trains still have seats available. Which one would you
like?
W: I’ll take the 6:45 one.
(Text 2)
M: Do people in Hongkong drive on the right side of the road?
W: No. That is the traffic rule in the US. When in Rome, do as the Romans do. You must drive on
the left in Hongkong.
(Text 3)
W: You look tired, Tom. Why don’t you just turn off the TV and get some sleep?
M: But I don’t want to miss the soccer match between Manchester United and Liverpool tonight.
W: You’d better sleep now. I hope you still remember your appointment with the dentist tomorrow.
(Text 4)
M: I’m traveling to New Zealand next month. I wonder how much cash I should bring along.
W: It is totally unnecessary to bring too much cash with you. Credit cards and online payments are
quite common.
M: Ok. Thanks for the advice.
(Text 5)
W: Tom has been feeling down lately because his hair has started to become thinner.
M: I know. I saw him yesterday and he couldn’t stop trying to style it during the dinner.
W: I think he just needs to relax.
BT BLER.

FF: WTES BXESEA. SEMNESMBEE/LNNE, NEDEE A B,
C =MEmPiE iR, HAHFEREHENME. WEERMNERMAE, (RIGHRIER
EEMNNE, B/VE S B TR, &0ERSH 5 HaESRE. SRMNERIEEIE
A .
TRE—BRE, EZESE 6 M 7mHNNE. WE, (RE 10 B HRERIFXHENNE.
(Text 6)
M: What can I do for you?
W: I was looking for a book named English for Everyone, but I couldn’t find it.
M: Did you check our database to see if it was on the shelf?
W: I already did. But I didn’t see it on the shelf.
M: Apparently somebody took that book out of the library.
W: Will you ever get another copy?
M: We will definitely be getting another.
W: Could you please reserve it for me?
M: That won’t be a problem.
W: Thanks. I really appreciate that.
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(Text 7)
W: My laptop is causing trouble for me, Sam. I think I need a new one.
M: Are you still using that Microsoft Surface? I’m surprised it has lasted for three years! At least
you didn’t buy an Apple. So, have you finally broken the screen?
W: No. I don’t drop it anywhere. I always use it on a table.
M: Well, is the screen losing its brightness? I heard that could be a problem with those thin computers.
W: No. The keyboard doesn’t work half of the time. I think it’s a software problem, but I don’t know
how to fix it. I can’t take it to be repaired for free, either.
M: You can use my laptop. I hardly touch it. Besides, IBM makes better computers, in my experience.
TrE—EXHE, BEE 1 EF 13 =4/NE. BE, 7 15 BehaVetE s =N E.
(Text 8)
M: So, what do you do, Charlotte?
W: Well, I used to work as a nutritionist for a local hospital.

M: Oh really? Nutrition is really fascinating! So how about now? Are you working somewhere else?



W: Well, if you count things like doing laundry and dishes, making meals and looking after
children as “work”, then yes — and cooking is my hobby now.

M: Oh, I definitely count that as work! It seems so few people in our neighborhood are
stay-at-home parents.

W: Well, nowadays, it’s hard for families to make ends meet with only one parent working.
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(Text 9)

W: Sometimes I just can’t figure out why some people always buy famous brands such as LV or
Nike. What do you think about that, Tom?

M: Maybe they think that famous brands can make them feel good. You know, producers of
famous brands spend a lot of money on their advertising. They want people to know that they
are offering the best.

W: I can understand the influence of advertisements on people. Some people do not make that
much money but spend half of their incomes on famous brands.

M: Oh, I see. Some people probably need to wear brand-name clothing to make themselves
unique and fashionable. They don’t want to be a nobody in the crowd.

W: Well, that’s one of the reasons why they spend so much. They want to keep up with changing
fashions, so they buy them regardless of the price.

M: As far as I am concerned, I will buy things of high quality at reasonable prices. There are also
many cheap things with good quality. I never want to be a victim of advertisements.

W: I couldn’t agree more.
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(Text 10)

Good morning, everyone! Here is the Entertainment Guide for this week. There is another
exhibition of posters in Town Hall. Last year, it was holiday posters, but this year the exhibition
will be railway posters. The exhibition opens on Monday. Admission is free, and the exhibition is
open from 10:00 a.m till 5:00 p.m. every day.

There’s a special feature at the Arts Center this week. It’s the very first performance of a new
play, The Rose Garden, by a local writer, Alan Brown. This is Alan’s first stage play, but many of
you have enjoyed his films. The play will be on Saturday. Be sure to book your seats as soon as

possible, if you have not done so yet.

There is also a film, Detective in the Shadows, being shown this Sunday at the Arts Center
Cinema. The place to go to make reservations is the Tourist Center. It is open from 8:30 till 4:30
every day except Sunday and Monday. Also, you can book tickets on the Internet. Just go to www.
Artscenter. com.
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	6. 如书写较差，以至影响交际，将分数降低一个档次。
	二、各档次的给分范围和要求
	描述
	完全完成了试题规定的任务。
	—覆盖所有内容要点。
	—应用了较多的语法结构和词汇。
	—语法结构或词汇方面有些许错误，但为尽力使用较复杂结构或较高级词汇所致；具备较强的语言运用能力。
	—有效地使用了语句间的连接成分，使全文结构紧凑。
	完全达到了预期的写作目的。
	完全完成了试题规定的任务。
	—虽漏掉1、2个次重点，但覆盖所有主要内容。
	—应用的语法结构和词汇能满足任务的要求。
	—语法结构或词汇方面应用基本准确，些许错误主要是因尝试较复杂语法结构或词汇所致。
	—应用简单的语句间连接成分，使全文结构紧凑。
	达到了预期的写作目的。
	基本完成了试题规定的任务。
	—虽漏掉一些内容，但覆盖所有主要内容。
	—应用的语法结构和词汇能满足任务的要求。
	—有一些语法结构或词汇方面的错误，但不影响理解。
	—应用简单的语句间连接成分，使全文内容连贯。
	整体而言，基本达到了预期的写作目的。
	未适当完成试题规定的任务。
	—漏掉或未描述清楚一些主要内容，写了一些无关内容。
	—语法结构单调、词汇项目有限。
	—有一些语法结构或词汇方面的错误，影响了对写作内容的理解。
	—较少使用语句间的连接成分，内容缺少连贯性。
	信息未能清楚地传达给读者。
	未完成试题规定的任务。
	—明显遗漏主要内容，写了一些无关内容，原因可能是未理解试题要求。
	—语法结构单调、词汇项目有限。
	—较多语法结构或词汇方面的错误，影响对写作内容的理解。
	—缺乏语句间的连接成分，内容不连贯。
	信息未能传达给读者。
	未能传达给读者任何信息：内容太少，无法评判；写的内容均与所要求内容无关或所写内容无法看清。
	三、该题具体要求
	1. 按语义表达的需要恰当选择与使用相应时态；
	2. 使用与主题相关的词汇及表达；
	3. 能够使用恰当的语法结构。
	 （三）上下文的连贯性
	   按照内容要点展开写作，使用恰当的连接词或表达使文章内容连贯。
	One Possible Version:
	第二节：读后续写（满分25分）
	一、评分原则
	1. 本题总分为25分，按5个档次给分。
	2. 评分时，先根据所续写短文的内容和语言初步确定其所属档次，然后以该档次的要求衡量、确定或调整档次
	3. 词数少于130的，从总分中减去2分。
	4. 评分时，应主要从以下四个方面考虑：
	（1）与所给短文及段落开头语的衔接程度；
	（2）内容的丰富性和对所标出关键词语的应用情况；
	（3）应用语法结构和词汇的丰富性和准确性；
	（4）上下文的连贯性。
	5. 拼写与标点符号是语言准确性的一个方面，评分时，应视其对交际的影响程度予以考虑。
	6. 如书写较差，以至影响交际，将分数降低一个档次。
	二、各档次的给分范围和要求
	描述
	—与所给短文融洽度高，与所提供各段落开头语衔接合理。
	—内容丰富，应用了5个以上短文中标出的关键词语。
	—所使用语法结构和词汇丰富、准确，可能有些许错误，但完全不影响意义表达。
	—有效地使用了语句间的连接成分，所续写短文结构紧凑。
	—与所给短文融洽度较高，与所提供各段落开头语衔接较为合理。
	—内容比较丰富，应用了5个以上短文中标出的关键词语。
	—所使用语法结构和词汇较为丰富、准确，可能有些许错误，但完全不影响意义表达。
	—比较有效地使用了语句间的连接成分，所续写短文结构紧凑。
	—与所给短文关系较为密切，与所提供各段落开头语有一定程度的衔接。
	—写出了若干有关内容，应用了4个以上短文中标出的关键词语。
	—应用的语法结构和词汇能满足任务的要求，虽有一些错误，但不影响意义表达。
	—应用简单的语句间连接成分，使全文内容连贯。
	—与所给短文有一定的关系，与所提供各段落开头语有一定程度的衔接。
	—写出了一些有关内容，应用了3个以上短文中标出的关键词语。
	—语法结构单调，词汇项目有限，有些语法结构和词汇方面的错误，影响了意义的表达。
	—较少使用语句间的连接成分，全文内容缺少连贯性。
	—与所给短文和开头语的衔接较差。
	—产出内容太少，很少使用短文中标出的关键词语。
	—语法结构单调，词汇项目有限，有较多语法结构和词汇方面的错误，严重影响了意义的表达。
	—缺乏语句间的连接成分，全文内容不连贯。
	白卷、内容太少无法评判或所写内容与所提供内容无关。
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